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     Protokół Nr 212/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 13 września 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 08:08 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

3. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – Ewelina Mazurak-

Januchowska 

4. Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

5. Naczelnik Wydziału Komunikacji – Małgorzata Popławska 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 22 sprawy dotyczącej wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji  

i Rozwoju o rozpatrzenie i zaakceptowanie wniosków dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych złożonych w ramach Rządowego programu – „Aktywna tablica” oraz o 

wyrażenie zgody na złożenie wniosku do Kuratorium Oświaty w Szczecinie w 2021 

roku o udzielenie wsparcia finansowego w roku 2021 na zakup pomocy 

dydaktycznych w ramach ww. programu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem zaproponowanej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 1. Technikum od 01.09.2021 do 

01.10.2021 roku.  

4. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2.  Liceum Ogólnokształcącego 

od 01.09.2021 do 25.06.2022 roku.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia 

klasy 4. Technikum na rok szkolny 2021/2022.  

6. Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej się na terenie Domu Wczasów 

Dziecięcych przy ul. Marcinkowskiego 10, tj. garażu o łącznej powierzchni 19,53 m2 

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2022r.    

7. Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8 tj. garażu o łącznej 

powierzchni 16,50 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2022 r.  

8. Potwierdzenie zawarcia umowy nr 32/2021/B/15 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. : „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej nr 23 do końca miejscowości Dalsze” 

oraz wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr 32/2021/B/15.  

9. Wyrażenie zgody na zakup zamiatarki samojezdnej spalinowej DARK Panther FD-02 

w zestawie z zamiatarką DARK SB 110 z pojemnikiem oraz wyrażenie zgody na 

zakup rozsiewacza do soli i piasku DARK FUJI KRH04. 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie umów na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej termomodernizacji budynku użyteczności publicznej zlokalizowanego 

przy ul. Szosowej 2 w Barlinku” oraz „Opracowanie dokumentacji projektowej 

termomodernizacji budynku użyteczności publicznej zlokalizowanego przy ul. 

Spokojnej 13 w Myśliborzu”.  

11. Wyrażenie zgody na zakup odchwaszczarki VARI Vedex 35B.  

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie środka trwałego.  

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie w sprawie zmian w planie finansowym na 2021 rok.  

14. Zaakceptowanie zmian edytorskich do umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Gminie Myślibórz z przeznaczeniem na 

odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości 

Golczew gmina Myślibórz.  

15. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

sprawozdaniem finansowym Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za II kwartał 2021 roku.  

16. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

sprawozdaniem finansowym Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z 

o.o. za I półrocze 2021 roku.  
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17. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  projektu 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033.  

18. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok.  

19. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

opłat za usuniecie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2022.  

20. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających  

z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2022.   

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu.  

22. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i zaakceptowanie 

wniosków dyrektorów szkół i placówek oświatowych złożonych w ramach 

Rządowego programu – „Aktywna tablica” oraz o wyrażenie zgody na złożenie 

wniosku do Kuratorium Oświaty w Szczecinie w 2021 roku o udzielenie wsparcia 

finansowego w roku 2021 na zakup pomocy dydaktycznych w ramach ww. programu. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany głosowało  

4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 1. Technikum od 01.09.2021 do 

01.10.2021 roku.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że kwestia dotycząca nauczania indywidualnego wynika z orzeczenia poradni.  

Odniosła się do wymiaru tygodniowego nauczania indywidualnego. Zauważyła, że w trybie 

indywidualnym nauczanie w wymiarze 12 godzin tygodniowo jest wystarczającą ilością 

godzin w tygodniu, żeby zrealizować podstawy programowe.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego w wymiarze 

12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.4 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2.  Liceum Ogólnokształcącego od 

01.09.2021 do 25.06.2022 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

 



4 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego w wymiarze 

12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy 

4. Technikum na rok szkolny 2021/2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego w wymiarze 

12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej się na terenie Domu Wczasów 

Dziecięcych przy ul. Marcinkowskiego 10, tj. garażu o łącznej powierzchni 19,53 m
2
  

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na okres do dnia 31.12,2022 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy użyczenia nieruchomości 

tj. garażu znajdującego się na terenie Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

o powierzchni 19,53 m
2
 dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego na okres do 

dnia 31.12.2022 r. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 212/691/2021 z dnia 13 września 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia garażu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8 tj. garażu o łącznej powierzchni 

16,50 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego dla Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2022 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy użyczenia nieruchomości 

tj. garażu znajdującego się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 
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przy ul. Za Bramką 8 o powierzchni 16,50 m2 dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2022 r. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 212/692/2021 z dnia 13 września 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia garażu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Potwierdzenie zawarcia umowy nr 32/2021/B/15 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. : „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej nr 23 do końca miejscowości Dalsze” oraz 

wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr 32/2021/B/15. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu potwierdził zawarcie umowy Nr 32/2021/B/15 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. : „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od drogi krajowej nr 23 do końca miejscowości Dalsze”. 

Jednocześnie wyraził zgodę na zawarcie aneksu Nr 1 do przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zakup zamiatarki samojezdnej spalinowej DARK Panther FD-02  

w zestawie z zamiatarką DARK SB 110 z pojemnikiem oraz wyrażenie zgody na zakup 

rozsiewacza do soli i piasku DARK FUJI KRH04. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do tematu oszczędności posiadanych przez Zarząd Dróg Powiatowych.  

Zwróciła uwagę na konieczność realizacji drobnych remontów na obszarze powiatu. 

Poruszyła sprawę zorganizowania spotkania z Naczelnikiem Wydziału Dróg w kwestii 

zarządzania drogami powiatowymi oraz w sprawie planu drobnych remontów 

nieangażujących znacznych środków finansowych i zarazem mieszczących się w zakresie 

należącym do właściwości powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jaki jest koszt zamiatarki? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poinformował, że koszt zamiatarki wynosi 30.000,00 zł brutto oraz kwota 9.000,00 zł na 

zakup  rozsiewacza. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła się do Naczelnika Wydziału Dróg o przygotowanie informacji, zestawienia jakie są 

oszczędności i z jakiego tytułu one wynikają. Poprosiła również o przygotowanie informacji 

na temat zaplanowanych zadań drogowych, które nie zostały wykonane przez ten czas, a są 

planowane do realizacji.  
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odnosząc się do kwestii oszczędności poprosiła żeby przy analizowaniu budżetu 

uwzględniono zadanie pn. „Akcja Zima” i wynikające z tego niezbędne wydatki, które muszą 

być zabezpieczone w budżecie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię zastosowania zamiatarki samojezdnej spalinowej. Zapytał, czy oprócz 

chodników tą maszyną można również oczyszczać drogi i pobocza? 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Odpowiedział, że jak najbardziej tak. Poruszył temat wielofunkcyjności omawianego 

urządzenia. Przekazał, że dzięki niskiej masie zamiatarka może być bez problemu 

eksploatowana na chodnikach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę koszenia trawników przy rondzie na ul. Szosowej w Barlinku. Zapytał, czy 

planowane jest koszenie trawy w tym miejscu przez pracowników obwodu drogowego? 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Odpowiedział, że tak. Poinformował, że pracownicy obwodu drogowego od dnia dzisiejszego  

wykonują zadania na terenie Gminy Barlinek w kierunku m. Ożar, przez cały tydzień cały 

wspomniany odcinek będzie koszony.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup przedmiotowego sprzętu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umów na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej termomodernizacji budynku użyteczności publicznej zlokalizowanego przy 

ul. Szosowej 2 w Barlinku” oraz „Opracowanie dokumentacji projektowej 

termomodernizacji budynku użyteczności publicznej zlokalizowanego przy ul. 

Spokojnej 13 w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – Ewelina Mazurak-

Januchowska 

Poinformowała o przeprowadzeniu postępowania ofertowego w wyniku którego został 

wyłoniony projektant do opracowania termomodernizacji obiektu przy ul. Spokojnej 13  

w Myśliborzu, oraz budynku internatu zlokalizowanego na ul. Szosowej 2 w Barlinku. 

Poinformowała o wysłaniu 8 zapytań przez CUW. Przekazała, że tylko jeden projektant 

zgłosił swoją ofertę. Poruszyła temat problemu znalezienia wykonawców przy realizacji 

zadań projektowych.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zakup odchwaszczarki VARI Vedex 35B. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że koszt zakupu 

urządzenia to kwota 4 700,00 zł brutto. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup przedmiotowego sprzętu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie środka trwałego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – Ewelina Mazurak-

Januchowska 

Złożyła wyjaśnienia w ww. sprawie. Poinformowała, że przedmiotem przeniesienia jest 

samochód osobowy marki Volkswagen Caravelle, który był dotychczas użytkowany przez 

Dom Pomocy Społecznej w Myśliborzu. Przekazała, że po zakupieniu samochodu  Toyota 

przez DPS, Centrum Usług Wspólnych skierowało prośbę o użytkowanie auta przez 

pracowników tut. jednostek powiatowych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Zapytał, jaki jest stan techniczny tego samochodu? 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – Ewelina Mazurak-

Januchowska 

Odniosła się do kwestii napraw związanych z bieżącą eksploatacją samochodu. Zwróciła 

uwagę, że samochód jest sprawny i obecnie używany przez CUW. Poinformowała  

o spisaniu protokołu uprawniającego formalnie do możliwości korzystania. 

Jednakże w celu przeniesienia w/w samochodu na stan prawny CUW-u wymagana jest w tym 

przypadku zgoda Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeniesienie środka trwałego tj. samochodu Volkswagen 

Carawelle o nr rejestracyjnym ZMY 9U99 z Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu do 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie w sprawie zmian w planie finansowym na 2021 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie z dnia 19 sierpnia 2021 roku o dokonanie zmiany w planie 

finansowym na 2021 rok polegających na przesunięciu środków finansowych w ramach 

posiadanego budżetu w dziale 855 „Rodzina”, rozdziale 85510 „działalność placówek 

opiekuńczo-wychowawczych” na zwiększeniu w paragrafie 4170 „Wynagrodzenia 

bezosobowe” o kwotę 52100,00 w celu zapewnienia środków finansowych na wypłaty 

wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych na podstawie umów zleceń. Zwiększenie  

w paragrafie 4260 „Zakup energii” o kwotę 83000,00 w celu zapewnienia środków na opłaty 

za energię elektryczną, cieplną oraz wodę. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Zaakceptowanie zmian edytorskich do umowy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej Gminie Myślibórz z przeznaczeniem na odtworzenie budynku 

mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmian edytorskich do przedmiotowego projektu 

umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

sprawozdaniem finansowym Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za II kwartał 2021 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się  z  przedmiotowym  sprawozdaniem  i skierował je pod obrady  

sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

sprawozdaniem finansowym Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. za I półrocze 2021 roku.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się  z  przedmiotowym  sprawozdaniem  i skierował pod obrady  

sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

opłat za usuniecie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2022. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Poprosił o omówienie kwestii, jakie są propozycje w zakresie opłat za usuniecie  

i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu. Jak to wygląda procentowo? 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że Wydział Komunikacji przyjął 100% kwoty ustanowionej przez 

Ministerstwo i 80 % kwoty w razie odstąpienia od usunięcia, na zasadzie podobnej jak w roku 

ubiegłym. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy będą ogłaszać przetarg? 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak. Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie.  

Przekazała, że w bieżącym roku do tej pory usunięto 3 pojazdy. Zwróciła uwagę, że 

przechowywanych jest 9 pojazdów, w tym do 3 został ogłoszony przepadek pojazdów oraz 

dokonano wyceny technicznej tych pojazdów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła się do Naczelnika Wydziału Komunikacji z prośbą o przygotowanie dla radnych 

informacji odnośnie stawek opłat obowiązujących w 2021 roku i jakie są planowane za rok 

2022, ze wskazaniem różnic kwotowych. Jednocześnie poprosiła o przygotowanie informacji  

w zakresie ile było usunięć pojazdów i jakie były ich koszty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających  

z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2022. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Zapytał, czy przedstawione w przedmiotowej uchwale koszty są maksymalne? 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak. Poruszyła temat dotyczący obsługi interesantów w Wydziale 

Komunikacji. Przekazała, że przyjmowanie interesantów odbywa się na bieżąco i nie ma 

kolejek. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię holowania statków. Następnie zapytał, czy były takie przypadki holowania? 
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Naczelnik Wydziału Komunikacji – Małgorzata Popławska 

Poinformowała o jednym przypadku holowania statku, który wiązał się ze sprawa sądową  

z tytułu nietrzeźwości osoby i tak naprawdę  łódka nie powinna być holowana. 

Przekazała, że na ten moment nie mieli innego holowania statków. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  projektu 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  
Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jakie środki własne powiat miałby rezerwować na inwestycję dot. przebudowy drogi 

powiatowej w m. Dalsze w 2022 roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  
Odpowiedziała, że bez robót dodatkowych 698 363,16 złotych. Zwróciła uwagę, że taki jest 

udział powiatu w tym momencie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Podkreśliła, że wkład powiatu stanowi 1/3 wkładu własnego, więc porównując do innych 

partnerów tj. 1/6 wartości tej całej inwestycji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował przedmiotowy projekt uchwały  pod obrady sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  
Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował przedmiotowy projekt uchwały  pod obrady sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu).   
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił  przedmiotowy  projekt  uchwały.  Poinformował,  że  dotyczy  on  skierowania  

ww. projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu.   

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 212/693/2021 z dnia 13 września w sprawie przyjęcia 

projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i zaakceptowanie 

wniosków dyrektorów szkół i placówek oświatowych złożonych w ramach Rządowego 

programu – „Aktywna tablica” oraz o wyrażenie zgody na złożenie wniosku do 

Kuratorium Oświaty w Szczecinie w 2021 roku o udzielenie wsparcia finansowego  

w roku 2021 na zakup pomocy dydaktycznych w ramach ww. programu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu rozpatrzył i zaakceptował wnioski dyrektorów szkół i placówek oświatowych 

o udział w Programie „Aktywna tablica”. 

Jednocześnie podjął decyzję o złożeniu w imieniu Powiatu Myśliborskiego wniosku do 

Kuratorium Oświaty w Szczecinie odnośnie udzielenia wsparcia finansowego w roku 2021 

na zakup pomocy dydaktycznych w ramach przedmiotowego programu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Sprawy różne: 

 

1.  Członek Zarządu Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Zawnioskowała,  aby  Naczelnik  Wydziału  Dróg  przygotował następujące informacje: 

- czy odbyły się przetargi lub zapytania ofertowe na wykonanie chodników  

w miejscowościach Różańsko-Więcław-Warnice? 

- czy już została podpisana umowa z projektantem na dokumentację drogi Dębno-Grzymiradz 

i na ścieżkę rowerową do Mostna? 

Poprosiła o przekazanie harmonogramu sprzątania dróg powiatowych.  

Ponadto zgłosiła wniosek do Naczelnika Wydziału Dróg w sprawie rozważenia możliwości 

postawienia niewielkiej wiaty przystankowej z zadaszeniem w m. Juncewo (przy drodze 

Różańsko-Chłopowo). W tej sprawie zwróciła uwagę na sytuację dzieci czekających na 

autobus  

w Juncewie. Przekazała, że jest to mała osada leśna, gdzie muszą one przechodzić duktem 

leśnym do przystanku.  

Poprosiła o przekazanie kopii aneksów Nr 1 arkuszy organizacyjnych (wszystkich) szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego.  

Odniosła się do przebiegu wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu z dnia  

10 września 2021 roku w kwestii omówienia bieżącej sytuacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach. Poruszyła temat dotyczący obecności telewizji na 

przedmiotowym posiedzeniu Komisji.  

 

2.  Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Poruszył sprawę „Polskiego Ładu”. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
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Przekazała, że nowy nabór ma się odbyć w tym tygodniu. 

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że od wielkości gmin czy powiatów ma zależeć dopłata. Zwrócił uwagę, że są to 

ogólne propozycje. Zapytał, czy coś konkretnego wiadomo na ten temat? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że nie. Przekazał, że wcześniej mówiono iż dla powiatu będzie 95% 

dofinansowania. Natomiast teraz się mówi, że do każdego wniosku który przejdzie to będzie 

od 12 do 15 milionów, jeżeli chodzi o powiat. 

 

3.  Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat pisma Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie w sprawie 

odwołania dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

Zawnioskowała o przeanalizowanie podstawy prawnej, na podstawie której Kurator Oświaty 

chce w trybie natychmiastowym odwołać Panią Małgorzatę Woroch z pełnienia funkcji 

Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Zwróciła uwagę na 

konieczność przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w kwestii oceny zasadności 

uzasadnienia przywołanego przez Kuratora Oświaty. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpoczęciu procedury przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego w sprawie oceny zasadności podstawy prawnej uzasadnienia przywołanego 

przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie odnośnie odwołania 

Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4.  Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Poruszył sprawę realizacji inwestycji w zakresie remontu chodnika Jaromierki-Lutówko. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poinformował, że Centrum Usług Wspólnych ma dzisiaj bądź najpóźniej w dniu kolejnym 

ogłosić przetarg na wykonanie zadania. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 24 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 09:25 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołował:  

 

Inspektor w Biurze Obsługi Rady i Zarządu – Magdalena Kurnicka 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


